
WILL THERE BE ANY IMPACT OF SERVICES? 
 

 

Emergency Services: 
 

The City of Greater Sudbury and its Contractors are committed to public safety. Municipal police, fire and emergency medical services will be 

aware of the scope of work and duration of construction. 

 
Blue Box. Garbage and Green Bin: 

 
On the scheduled day, the Contractor will bring these items to the limits of the construction site and return them to ensure timely pick up. 

 

 

GOVA Transit: 
 

Should transit need to be re-routed due to construction activities, route changes will be communicated on the City's website. 

 
School Busses: 

 

If construction takes place while school is in session and school buses need to be re-routed or pick-up/drop-off locations need to be moved, the 

School Bus Consortium will notify residents prior to any changes. 

 

Temporary Water Supply System: 
  

Due to the nature of the project, some residents will be put on a temporary water supply system. The address’s of these residents include: 

Edward Avenue from #216 to #102, and William Avenue from #75 to #2. 
 

 

 
 
 

 



Y A-T-IL DES IMPACTS SUR LES SERVICES? 
 

 

Services d’urgence 
 

La Ville du Grand Sudbury et ses entrepreneurs se sont engagés à assurer la sécurité du public. Les services policiers, d’incendie et médicaux 

d’urgence municipaux sont informés de l’ampleur et de la durée des travaux. 

 
 Boîte bleue, déchets et bac vert 

 
Le jour prévu de la collecte, l'entrepreneur apporte ces matières jusqu’aux limites du chantier et les ramène pour faire en sorte qu’on les 

ramasse en temps opportun. 
 

 

GOVA Transit 
 

S’il faut dérouter les autobus de transport en commun à cause d’activités de construction, on communique les changements aux circuits sur le 

site Web de la Ville. 

 
Autobus scolaires 

 

Si les travaux ont lieu pendant l’année scolaire et qu’il faut dérouter les autobus scolaires ou déplacer les lieux d’embarquement ou de 

débarquement, le consortium des autobus scolaires avise les résidents avant d’apporter tout changement. 

 

 Système temporaire d’approvisionnement en eau 
  

À cause de la nature du projet, certains résidents sont approvisionnés en eau grâce à un système temporaire. Les adresses des résidents 

touchés par cette mesure sont sur l’avenue Edward, du 216 au 102, et sur l’avenue William, du 75 au 2. 
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